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1 
PREDLOG 

  

 
 

Z A P I S N I K 
 
3. seje Občinskega sveta Mestne občine Koper, ki je bila v četrtek, 18. decembra 2014 
v sejni dvorani v Pretorski palači v Kopru. 
 
Sejo je vodil ALBERTO SCHERIANI, podžupan. 
 
 
UGOTOVITEV PRISOTNOSTI: 
 
ALBERTO SCHERIANI, podžupan je ugotovil: 
 

- da je od 33 članov občinskega sveta prisotnih 31 članov, in sicer 
 
Jani Bačić, Peter Bolčič, Aleš Bržan, Vilij Bržan, Milivoj Čotar, Karin Felicijan Glamočić, Olga 

Franca, Damian Fischer, Mojca Hilj Trivič, Igor Hrvatin, Ingrid Kocjančič, Marko Kocjančič, 

Darija Krkoč, Milojka Lahajnar – Špacapan, Nataša Likar, Marin Marasovič, Tina Mojškerc, 

Anja Pečič, Patrik Peroša, Nevijo Pucer, Kristina Radovčić, Alberto Scheriani, Tomaž Slavec, 

Mario Steffè, Barbara Strmole, Tjaša Škerlič, Marko Štrkalj, Maja Tašner Vatovec, Bojan 

Tavčar, Vlasta Vežnaver, Dragica Vrkič Kozlan.  

 
Odsotni člani občinskega sveta: Danijel Cep in Polka Bošković (oba opr.) 
 
Ker je za sklepčnost Občinskega sveta potrebna prisotnost večine članov, to je 17 članov, je 
predsedujoči ugotovil, da je Občinski svet sklepčen. 
 
Na seji so bili prisotni: direktorica občinske uprave Sabina Mozetič, vodje uradov občinske 
uprave, predstavniki Službe za odnose z javnostmi ter predstavniki Službe za občinski svet. 
 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 
 
Predlog dnevnega reda in njegove razširitve so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Razpravljali so: Olga Franca, Maja Tašner Vatovec, Bojan Tavčar in Marko Kocjančič, člani 
Občinskega sveta. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 23 za, 0 proti) naslednji 

 
d n e v n i  r e d : 

 
1. Potrditev zapisnika 2. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 4/12-

2014 
 



2. Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o prostorskih ureditvenih 
pogojih »Semedela, Za gradom in del Žusterne« – prva obravnava  
 

3. Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o prostorskih ureditvenih 
pogojih Žusterna – prva obravnava  
 

4. Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o nadomestilu za uporabo 
stavbnega zemljišča v Mestni občini Koper – prva obravnava s predlogom za 
skrajšani postopek 

 
4/1 Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o ravnanju s komunalnimi  

odpadki - prva obravnava s predlogom za skrajšani postopek 
 

4/2 Predlog odloka o odvajanju in čiščenju komunalne in padavinske odpadne vode v  
Mestni občini Koper - prva obravnava s predlogom za skrajšani postopek 

 
4/3 Predlog sklepa o potrditvi Elaborata o oblikovanju cene storitev javne službe ravnanja  

s komunalnimi odpadki v Mestni občini Koper za obdobje 2015 – 2017 
 

4/4 Predlog sklepa o potrditvi Elaborata o oblikovanju cen izvajanja storitev javne službe  
odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode v Mestni občini Koper 
za obdobje 2015 - 2017 

 
5. Predlog sklepa o potrditvi Novelacije št. 2 Investicijskega programa za projekt 

»Obnova Pokrajinskega muzeja Koper« 
 

6. Predlog sklepa o potrditvi Novelacije investicijskega programa za projekt 
»Kanalizacija Brageti« 
 

7. Predlog sklepa o potrditvi Novelacije Investicijskega programa za projekt »Parkirišče 
ob glavni avtobusni postaji Koper« 

 
8. Predlog sklepa o določitvi vrednosti točk za izračun nadomestila za uporabo 

stavbnega zemljišča v letu 2015 
 

9. Predlog Poslovnega in finančnega načrta Javnega stanovanjskega sklada Mestne 
občine Koper za leto 2015 
 

10. Predlog sklepa o zmanjšanju vrednosti namenskega premoženja Javnega 
stanovanjskega sklada Mestne občine Koper 
 

11. Predlog sklepa o brezplačni odsvojitvi solastniškega deleža na več nepremičninah v 
korist Mestne občine Koper 

 
12. Predlog sklepa o spremembi in dopolnitvi sklepa o letnem načrtu ravnanja s stvarnim 

in finančnim premoženjem Mestne občine Koper za leto 2014 
 

13. Predlog sklepa o vzpostavitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 
 

14. Predlog sklepa o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena  
 

15. Predlogi Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
 

15/1 Predlog ugotovitvenega sklepa o izvolitvi članov Nadzornega sveta Javnega  
       Podjetja - Azienda pubblica Komunala Koper d.o.o. – s.r.l. – predstavnikov delavcev 



16. Vprašanja, pobude in odgovori članom Občinskega sveta 
 

Ad 1 
 

POTRDITEV ZAPISNIKA 2. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA MESTNE OBČINE 
KOPER Z DNE 4/12-2014 

 
Predlog zapisnika so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Razpravljali so: Maja Tašner Vatovec in Olga Franca, članici Občinskega sveta ter Breda 
Bajec, vodja Službe za Občinski svet 
 
Občinski svet JE POTRDIL (28 prisotnih – 24 za, 0 proti) zapisnik 2. redne seje 
Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 4. decembra 2014 v predloženem 
besedilu. 
 

Ad 2 
 
PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O PROSTORSKIH 

UREDITVENIH POGOJIH »SEMEDELA, ZA GRADOM IN DEL ŽUSTERNE« – PRVA 
OBRAVNAVA 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za okolje in prostor, 
- Odboru za krajevno samoupravo in 
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
GEORGI BANGIEV, vodja Urada za okolje in prostor 

 
Razpravljali so: Olga Franca, Tomaž Slavec in Marko Štrkalj, člani Občinskega sveta 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 24 za, 0 proti)  naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
1. Sprejme se Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o prostorskih 

ureditvenih pogojih »Semedela, Za gradom in del Žusterne« – prva obravnava.  
 

2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  
 
 

Ad 3 
 
PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O PROSTORSKIH 

UREDITVENIH POGOJIH ŽUSTERNA – PRVA OBRAVNAVA 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 



Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za okolje in prostor  
- Odboru za krajevno samoupravo in  
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
GEORGI BANGIEV, vodja Urada za okolje in prostor 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 25 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
1. Sprejme se Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o prostorskih 

ureditvenih pogojih Žusterna – prva obravnava.  
 

2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  
 
 

Ad 4 
 
PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O NADOMESTILU 

ZA UPORABO STAVBNEGA ZEMLJIŠČA V MESTNI OBČINI KOPER – PRVA 
OBRAVNAVA S PREDLOGOM ZA SKRAJŠANI POSTOPEK 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. Neposredno na seji so prejeli še spremembe 
besedila predloženega odloka. 

 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za okolje in prostor  
- Odboru za finance in gospodarstvo in 
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
POROČEVALKA: 
 

- kot predstavnica predlagatelja 
MAJA ŠVILIGOJ CERNAZ, vodja Urada za nepremičnine 

 
Razpravljali so: Olga Franca, Aleš Bržan in Maja Tašner Vatovec, člani Občinskega sveta 
 
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 21 za, 5 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
1. Sprejme se Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o 

nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v Mestni občini Koper – prva 
obravnava.  
 

2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  
 



Glede na to, da je predlagatelj odloka predlagal, da Občinski svet takoj nadaljuje z 
drugo obravnavo, je Občinski svet SPREJEL  (29 prisotnih – 21 za, 3 proti) naslednji 
 

SKLEP 
 
Na predlog predlagatelja Občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo Predloga 
odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega 
zemljišča v Mestni občini Koper. 
 
Opredelitev do podanih pripomb in predlogov v prvi obravnavi ter predstavitev predloga 
odloka za drugo obravnavo je podala Maja Šviligoj Cernaz, vodja Urada za nepremičnine.  
 
V drugi obravnavi so razpravljali: Maja Tašner Vatovec, vodja Kluba članov ZL, Olga Franca, 
članica Občinskega sveta ter Maja Šviligoj Cernaz, vodja Urada za nepremičnine 
 
Občinski svet JE SPREJEL (31 prisotnih – 25 za, 4 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o nadomestilu za uporabo 
stavbnega zemljišča v Mestni občini Koper v predloženem besedilu. 
 
 

Ad 4/1 
 

PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O RAVNANJU S 
KOMUNALNIMI ODPADKI – PRVA OBRAVNAVA S PREDLOGOM ZA SKRAJŠANI 

POSTOPEK 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za gospodarske javne službe in promet 
- Odboru za finance in gospodarstvo in 
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
RAF KLINAR iz Urada za gospodarske javne službe in promet 

 
Razpravljala sta Olga Franca in Tomaž Slavec, člana Občinskega sveta 
 
Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih – 23 za, 2 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
1. Sprejme se Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o ravnanju s 

komunalnimi odpadki – prva obravnava.  
 

2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  
 
 



Glede na to, da je predlagatelj odloka predlagal, da Občinski svet takoj nadaljuje z 
drugo obravnavo, je Občinski svet SPREJEL (30 prisotnih – 23 za, 1 proti) naslednji 
 

SKLEP 
 
Na predlog predlagatelja Občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo Predloga 
odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o ravnanju s komunalnimi odpadki. 
 
Opredelitev do podanih pripomb in predlogov v prvi obravnavi ter predstavitev predloga 
odloka za drugo obravnavo je podal Raf Klinar iz Urada za gospodarske javne službe in 
promet. 
 
V drugi obravnavi ni razpravljal nihče.  
 
Občinski svet JE SPREJEL (31 prisotnih – 24 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o ravnanju s komunalnimi 
odpadki  v predloženem besedilu. 

 
Ad 4/2 

 
PREDLOG ODLOKA O ODVAJANJU IN ČIŠČENJU KOMUNALNE IN PADAVINSKE 

ODPADNE VODE V MESTNI OBČINI KOPER - PRVA OBRAVNAVA S PREDLOGOM ZA 
SKRAJŠANI POSTOPEK 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za gospodarske javne službe in promet 
- Odboru za finance in gospodarstvo in 
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
RAF KLINAR iz Urada za gospodarske javne službe in promet 

 
V razpravi sta sodelovali: Olga Franca in Mojca Hilj Trivič, članici Občinskega sveta. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 23 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
1. Sprejme se Predlog odloka o odvajanju in čiščenju komunalne in padavinske 

odpadne vode v Mestni občini Koper - prva obravnava.  
 

2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  
 
 
Glede na to, da je predlagatelj odloka predlagal, da Občinski svet takoj nadaljuje z 
drugo obravnavo, je Občinski svet SPREJEL (29 prisotnih – 23 za, 0 proti) naslednji 
 



SKLEP 
 
Na predlog predlagatelja Občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo Predloga 
odloka o odvajanju in čiščenju komunalne in padavinske odpadne vode v Mestni 
občini Koper.  
 
Opredelitev do podanih pripomb in predlogov v prvi obravnavi ter predstavitev predloga 
odloka za drugo obravnavo je podal Raf Klinar iz Urada za gospodarske javne službe in 
promet. 
 
V drugi obravnavi sta razpravljala Olga Franca, članica Občinskega sveta in Raf Klinar iz 
Urada za gospodarske javne službe in promet. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih – 26 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Sprejme se Odlok o odvajanju in čiščenju komunalne in padavinske odpadne vode v 
Mestni občini Koper v predloženem besedilu. 
 

 
Ad 4/3 

 
PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI ELABORATA O OBLIKOVANJU CENE STORITEV 

JAVNE SLUŽBE RAVNANJA S KOMUNALNIMI ODPADKI V MESTNI OBČINI KOPER ZA 
OBDOBJE 2015 – 2017 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za finance in gospodarstvo in 
- Odboru za gospodarske javne službe in promet 

 
POROČEVALKA: 
 

- kot predstavnica predlagatelja 
DARJA PETRIČ iz javnega podjetja Komunala Koper 

 
V razpravi sta sodelovali Olga Franca, članica Občinskega sveta in Darja Petrič iz javnega 
podjetja Komunala Koper. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih – 29 za, 1 proti)  Sklep o potrditvi Elaborata o 
oblikovanju cene storitev javne službe ravnanja s komunalnimi odpadki v Mestni 
občini Koper za obdobje 2015 – 2017 v predloženem besedilu. 
 
 

Ad 4/4 
 

PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI ELABORATA O OBLIKOVANJU CEN IZVAJANJA 
STORITEV JAVNE SLUŽBE ODVAJANJA IN ČIŠČENJA KOMUNALNE IN PADAVINSKE 

ODPADNE VODE V MESTNI OBČINI KOPER ZA OBDOBJE 2015 - 2017 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 



Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za finance in gospodarstvo in 
- Odboru za gospodarske javne službe in promet 

 
POROČEVALKA: 
 

- kot predstavnica predlagatelja 
DARJA PETRIČ iz javnega podjetja Komunala Koper 

 
Razpravljala je Olga Franca, članica Občinskega sveta. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 21 za, 0 proti) Sklep o potrditvi Elaborata o 
oblikovanju cen izvajanja storitev javne službe odvajanja in čiščenja komunalne in 
padavinske odpadne vode v Mestni občini Koper za obdobje 2015 – 2017 v 
predloženem besedilu. 
 

Ad 5 
 
PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI NOVELACIJE ŠT. 2 INVESTICIJSKEGA PROGRAMA 

ZA PROJEKT »OBNOVA POKRAJINSKEGA MUZEJA KOPER« 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za družbene dejavnosti in  
- Odboru za finance in gospodarstvo 

 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
VILJAN TONČIČ, vodja Samostojne investicijske službe 

 
V razpravi so sodelovali: Maja Tašner Vatovec, vodja Kluba članov ZL ter Aleš Bržan in 
Nataša Likar, člana Občinskega sveta 

 
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 28 za, 0 proti) Sklep o potrditvi Novelacije 
št. 2 Investicijskega programa za projekt »Obnova Pokrajinskega muzeja Koper« v 
predloženem besedilu. 
 

Ad 6 
 

PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI NOVELACIJE INVESTICIJSKEGA PROGRAMA ZA 
PROJEKT »KANALIZACIJA BRAGETI« 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za gospodarske javne službe in promet in  
- Odboru za finance in gospodarstvo 

 



POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
VILJAN TONČIČ, vodja Samostojne investicijske službe 

 
Razpravljali so: Tomaž Slavec, Olga Franca, Marko Kocjančič in Bojan Tavčar, člani 
Občinskega sveta 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 29 za, 0 proti) Sklep o potrditvi Novelacije 
investicijskega programa za projekt »Kanalizacija Brageti« v predloženem besedilu. 
 
 

Ad 7 
 

PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI NOVELACIJE INVESTICIJSKEGA PROGRAMA ZA 
PROJEKT »PARKIRIŠČE OB GLAVNI AVTOBUSNI POSTAJI KOPER« 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za gospodarske javne službe in promet in  
- Odboru za finance in gospodarstvo 

 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
VILJAN TONČIČ, vodja Samostojne investicijske službe 

 
V razpravi so sodelovali: Maja Tašner Vatovec, vodja Kluba članov ZL, Mojca Hilj Trivič in 
Aleš Bržan, člana Občinskega sveta ter Viljan Tončič, vodja Samostojne investicijske službe 
 
Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih – 22 za, 1 proti) Sklep o potrditvi Novelacije 
Investicijskega programa za projekt »Parkirišče ob glavni avtobusni postaji Koper« v 
predloženem besedilu. 
 

Ad 8 
 
PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI VREDNOSTI TOČK ZA IZRAČUN NADOMESTILA ZA 

UPORABO STAVBNEGA ZEMLJIŠČA V LETU 2015 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za okolje in prostor in  
- Odboru za finance in gospodarstvo 

 
POROČEVALKA: 
 

- kot predstavnica predlagatelja 
MAJA ŠVILIGOJ CERNAZ, vodja Urada za nepremičnine 

 
Razpravljal ni nihče. 



Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 22 za, 4 proti) Sklep o določitvi vrednosti 
točk za izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča v letu 2015 v 
predloženem besedilu. 
 

Ad 9 
 
PREDLOG POSLOVNEGA IN FINANČNEGA NAČRTA JAVNEGA STANOVANJSKEGA 

SKLADA MESTNE OBČINE KOPER ZA LETO 2015 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za finance in gospodarstvo in 
- Nadzornemu odboru 

 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja: 
DARKO KAVRE, direktor Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine Koper 

 
Razpravljali so: Tomaž Slavec, Olga Franca, Bojan Tavčar in Mojca Hilj Trivič, člani 
Občinskega sveta ter Darko Kavre, direktor Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine 
Koper 
 
Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih – 29 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Sprejeme se poslovni in finančni načrt Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine 

Koper za leto 2015 v predloženem besedilu. 
 

 
Ad 10 

 
PREDLOG SKLEPA O ZMANJŠANJU VREDNOSTI NAMENSKEGA PREMOŽENJA 

JAVNEGA STANOVANJSKEGA SKLADA MESTNE OBČINE KOPER 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za finance in gospodarstvo in 
- Nadzornemu odboru 

 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja: 
DARKO KAVRE, direktor Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine Koper 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (25 prisotnih – 25 za, 0 proti) Sklep o zmanjšanju vrednosti 
namenskega premoženja Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine Koper v 
predloženem besedilu. 



Ad 11 
 

PREDLOG SKLEPA O BREZPLAČNI ODSVOJITVI SOLASTNIŠKEGA DELEŽA NA VEČ 
NEPREMIČNINAH V KORIST MESTNE OBČINE KOPER 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za finance in gospodarstvo in 
- Nadzornemu odboru 

 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja: 
DARKO KAVRE, direktor Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine Koper 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 28 za, 0 proti) Sklep o brezplačni odsvojitvi 
solastniškega deleža na več nepremičninah v korist Mestne občine Koper v 
predloženem besedilu. 
 

Ad 12 
 

PREDLOG SKLEPA O SPREMEMBI IN DOPOLNITVI SKLEPA O LETNEM NAČRTU 
RAVNANJA S STVARNIM IN FINANČNIM PREMOŽENJEM MESTNE OBČINE KOPER 

ZA LETO 2014 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za finance in gospodarstvo 
 

POROČEVALKA: 
 

- kot predstavnica predlagatelja 
MAJA ŠVILIGOJ CERNAZ, vodja Urada za nepremičnine 
 

Razpravljali so: Mojca Hilj Trivič in Ingrid Kocjančič, članici Občinskega sveta ter Maja 
Šviligoj Cernaz, vodja Urada za nepremičnine 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 29 za, 0 proti) Sklep o spremembi in 
dopolnitvi sklepa o letnem načrtu ravnanja s stvarnim in finančnim premoženjem 
Mestne občine Koper za leto 2014 v predloženem besedilu. 
 
 

Ad 13 
 

PREDLOG SKLEPA O VZPOSTAVITVI GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA LOKALNEGA 
POMENA 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 



POROČEVALKA: 
 

- kot predstavnica predlagatelja 
MAJA ŠVILIGOJ CERNAZ, vodja Urada za nepremičnine 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 28 za, 0 proti) Sklep o vzpostavitvi 
grajenega javnega dobra lokalnega pomena v predloženem besedilu. 
 
 

Ad 14 
 

PREDLOG SKLEPA O UKINITVI GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA LOKALNEGA 
POMENA 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
POROČEVALKA: 
 

- kot predstavnica predlagatelja 
MAJA ŠVILIGOJ CERNAZ, vodja Urada za nepremičnine 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 25 za, 0 proti) Sklep o ukinitvi grajenega 
javnega dobra lokalnega pomena v predloženem besedilu. 
 

Ad 15 
 

PREDLOGI KOMISIJE ZA MANDATNA VPRAŠANJA, VOLITVE IN IMENOVANJA 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli neposredno na seji, in sicer: 
 

- predlog za imenovanje Nadzornega sveta Javnega stanovanjskega sklada  
Mestne občine Koper 

- predlog za imenovanje članov sveta Vrtca Koper 
- predlog za imenovanje članov sveta Ljudske Univerze Koper 
- predlog za imenovanje člana sveta Centra za socialno delo Koper 
- predlog za spremembo sestave sveta Obalnih lekarn ter 
- predlog za spremembo sestave sveta Gimnazije Koper 

 
 

POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
IGOR HRVATIN, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja. 

 
V razpravi so sodelovali: Olga Franca, Dragica Vrkič Kozlan, Maja Tašner Vatovec in Tomaž 
Slavec, člani Občinskega sveta ter Igor Hrvatin, predsednik Komisije za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja. 
 

1. Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 18 za, 5 proti) naslednji sklep: 



Imenuje se Nadzorni svet Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine Koper v 
naslednji sestavi: 

 
- Sandro Cerovac,  
- Mirja Gregorič,  
- Zdravko Hočevar,   
- Goran Malenič,  
- Slobodan Popovič,  
- Miloš Senčur in 
- Rožana Viler. 

 
 

2. Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 17 za, 4 proti) naslednji sklep: 
 

Za člane Sveta Vrtca Koper – predstavnike ustanoviteljice se imenujejo: 
 

- Milan Prodanović,  
- Vesna Štuklek in  
- Mojca Vojska.  

 
 

3. Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 18 za, 4 proti) naslednji sklep: 
 

Za člana Sveta Ljudske univerze Koper se imenujeta: 
 

- Tina Mojškerc in 
- Roberta Vincoletto.  

 
 

4. Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 19 za, 4 proti) naslednji sklep: 
 

Za članico Sveta Centra za socialno delo Koper – predstavnico Mestne občine Koper se 
imenuje: 

 
- Kristina Radovčič. 

 
5. Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 20 za, 4 proti) naslednji sklep: 

 
1. 

 
Peter Bolčič, podžupan Mestne občine Koper se razreši funkcije člana Sveta 
javnega zavoda Obalne lekarne Koper – predstavnika ustanoviteljice, ker je zaradi 
nezdružljivosti funkcij podal odstopno izjavo. 

 
2. 

 
Za člana Sveta javnega zavoda Obalne lekarne Koper – predstavnika ustanoviteljice 
se za preostali del mandata imenuje Nataša Likar. 

 



6. Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 19 za, 4 proti) naslednji sklep: 
 

1. 
 

Peter Bolčič, podžupan Mestne občine Koper se razreši funkcije člana Sveta 
Gimnazije Koper – predstavnika Mestne občine Koper, ker je zaradi nezdružljivosti 
funkcij podal odstopno izjavo. 

 
2. 

 
Za člana sveta Gimnazije Koper – predstavnika Mestne občine Koper se za preostali 
del mandata imenuje Alison Jakomin. 

 
 

Ad 15/1 
 

Predlog ugotovitvenega sklepa o izvolitvi članov Nadzornega sveta Javnega podjetja –  
          Azienda pubblica Komunala Koper d.o.o. – s.r.l. – predstavnikov delavcev 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli neposredno na seji. 
 
Poročal in razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 23 za, 1 proti) naslednji sklep:  
 
Ugotovi se, da je svet delavcev Javnega podjetja – Azienda pubblica Komunala Koper 
d.o.o.-s.r.l na seji dne 2.12.2014 v skladu z drugim odstavkom 14. člena Odloka o 
ureditvi položaja Javnega podjetja – Azienda pubblica Komunala Koper, d.o.o.-s.r.l. 
sprejel sklep, da se za člana Nadzornega sveta Komunale Koper – predstavnika 
delavcev, izvolita: 
 
- Simon De Faveri in  
- Marko Štrkalj. 
 

Ad 16 
 

VPRAŠANJA, POBUDE IN ODGOVORI ČLANOM OBČINSKEGA SVETA 
 
Odgovore so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
NOVA VPRAŠANJA, PREDLOGI IN POBUDE:  
 
OLGA FRANCA, članica Občinskega sveta: 
 
Najprej eno splošno vprašanje. Zanima me, če bo decembra še kakšna seja občinskega 
sveta, ali danes zaključujemo? Ker prihodnjič upam, da bomo imeli tudi kakšno pavzo. 
Zaslužimo si jo vsaj 10 minut. 
 
Prebrala bom samo eno pobudo, ostala vprašanja vlagam pisno. Na zadnji seji Občinskega 
sveta, 4. decembra je Občinski svet imenoval Nadzorni odbor Mestne občine Koper. V 
zadnjem mandatu, v obdobju 2011 – 2014 občinski svetniki nismo prejeli o delovanju tega 
izjemno pomembnega nadzornega organa porabe javnega denarja prav nobene informacije. 
Torej, nobenega poročila. 
 



Menim, da Nadzorni odbor Mestne občine Koper ne sme delovati politično, četudi so člani 
imenovani iz različnih strank. To je prvi pogoj za dobro, kakovostno in strokovno delovanje v 
dobrobit občanov in občank. Člani bi se morali ustrezno izobraževati z udeležbo na 
strokovnih seminarjih, delovati javno in transparentno ter izmenjavati izkušnje z zunanjimi 
ravizijami, Računskim sodiščem in drugimi. 
 
Predlagam, da v tem mandatu Nadzorni odbor zastavi svoje delo z ustreznim programom 
dela nadziranja porabe javnega denarja tako v javnih zavodih, KS, sami občinski upravi, 
pripravi svoj poslovnik in pravila delovanja, poročila in druge akte. Poleg nadziranja 
proračuna občine, revidiranja zaključnega računa, premoženjsko pravnih zadev pri nakupu in 
prodaji bi posebej izpostavila javne razpise. Obravnavati bi morali tudi vse pobude občinskih 
svetnikov in tudi občanov. 
 
Nadzorni odbor bi moral Občinskemu svetu poročati najmanj en krat letno in v poročilo 
vključiti tudi pomembne informacije o stanju v javnih podjetjih, kot je Komunala Koper, 
Rižanski vodovod. O Komunali Koper, o samem poslovanju, res že dolga leta ne vemo 
ničesar v Občinskem svetu. 
 
Le s takim delovanjem bo Nadzorni odbor postal ugledna, pomembna in koristna inštitucija.  
 
PISNO: 
 

1. PRIORITETE VZDRŽEVANJA OBČINSKE KOMUNALNE INFRASTRUKTURE 
 
Sprašujem, ali ima Komunala Koper sprejete prioritete na področju vzdrževanja komunalne 
infrastrukture? Prosila bi kopijo tega dokumenta. V SLS Koper menimo, da bi morala slednje 
določiti skupaj z vsemi deležniki (občinska uprava, krajevne skupnosti, vaške skupnosti …) 
in se tega tudi držati v daljšem časovnem obdobju ter vsaj enkrat letno poročati občinskemu 
svetu. Le tako bi lahko Komunala planirala svoje človeške in materialne vire, politika pa skozi 
proračun udejanjala potrebe občank in občanov. 
 

2. GIBANJE ŠTEVILA ZAPOSLENIH V KOMUNALI KOPER d.o.o.  
 
Naprošam za podatke o gibanju števila zaposlenih po delovnih mestih za leto 2013 in 2014. 
Zanima me tudi število zaposlenih s stalnim bivališčem v Mestni občini Koper ter v ostalih 
občinah. Za nove zaposlitve v 2014 prosim posebno pojasnilo (razlog za zaposlitev, delovno 
mesto oz. področje dela, obdobje zaposlitve, način kadrovanja …).  
 

2a. GIBANJE PLAČNIKOV ZA KOMUNALNE ODPADKE – FIZIČNE OSEBE  
 
Prosim za podatke o številu plačnikov (zavezancev) za smeti za zadnjih pet let. Ali ste v tem 
času ugotavljali, kdo ne prejema položnic in urejali potrebne evidence. Zanima me tudi 
povečanje prihodkov zaradi spremenjenega načina obračunavanja smeti (prehod od 
kvadrature bivališča na število oseb v gospodinjstvu) in sicer po posameznih mesecih od 
datuma uvedbe naprej.  
 

3. VRAČANJE VLAGANJ V JAVNO TELEKOMUNIKACIJSKO OMREŽJE NA 
OBMOČJU MOK, katerih upravičenec je lokalna skupnost  

 
Zanima me, koliko je bilo dejanskih upravičencev po odloku, skupna vrednost za vračilo ter 
stanje na dan 30.11.2014 (nevrnjena sredstva, število in vzroki). Komu in kdaj so bila 
nevrnjena sredstva dodeljena (krajevne skupnosti)?  
 
 
 



4. STROŠKI ZASADITVE NOVIH DREVES NA MESTA UNIČENIH PALM  
 
V letošnjem letu je MOK na prazna mesta uničenih palm zasadila nova drevesa. Zanima me, 
katera vrsta dreves je zasajena, kdo je bil dobavitelj, kolikšni so bili stroški dobave in drugi 
stroški, povezani z zasaditvijo (končna cena za eno drevo z vključenimi direktnimi in 
indirektnimi stroški). Kakšno vzdrževanje zahteva ta tip dreves in kakšna so priporočila 
stroke za to? Ali obstaja garancija in za kakšno obdobje? Kdo je poravnal račune, kdaj in v 
kakšni višini?  
 

5. REKONSTRUKCIJA IN NADZIDAVA OBJEKTA PODRUŽNIČNE ŠOLE SVETI 
ANTON 
 

Na 19. seji OS dne 29.5.2014 je OS potrdil novelacijo investicijskega programa v višini 
2.353.144,00 EUR.  
 
Zanima me, ali so dela na navedeni šoli v celoti končana, če ne, katera dela še niso 
končana? Ali je prišlo na objektu do kakšne škode in uveljavljanje garancije za gradbena ali 
druga dela?  
 

6. IZJAVA ZA UKINITEV ZDRAVJU ŠKODLJIVIH DEJAVNOSTI NA OBMOČJU 
TRŽAŠKE ŽELEZARNE  

 
Na 19. seji OS dne 29.5.2014 je OS sprejel navedeno izjavo. Vsi trije župani (Koper, Izola in 
Piran) – podpisniki te izjave naj bi predlagali, da se pobuda o prioritetnem reševanju 
problema tržaške železarne posreduje vsem slovenskim in italijanskim novoizvoljenim 
poslancem  EU. Podpisniki so tudi predlagali sosednjim italijanskim občinam, da sodelujejo 
pri iskanju rešitve ter da zaprosijo ustrezne inštitucije EU za finančno pomoč. 
 
Zanima me, kdaj in katere aktivnosti je MOK izvedla v zvezi z navedeno izjavo, sprejeto na 
OS.  
 

7. ZAŠČITA LASTNINE MOK – ZNAK PRIMORSKA ZA VEDNO  
 
Prosim za informacijo, ali je MOK kupila navedeni znak (materialno avtorske pravice) v zvezi 
s praznovanjem državnega praznika Vrnitev Primorske k matični domovini v Kopru leta 2012 
in ga ustrezno zaščitila pri Agenciji za intelektualno lastnino? Če da, me zanima, koliko je 
plačala za nakup, kdaj je bil nakup izvršen? Katere pravice in kakšno strategijo zaščite in 
uporabe ima danes MOK do slednjega ter v katerem aktu je to urejeno. Zanima me, kdo je 
odgovoren, da je bil znak odtujen za privatno rabo in kdo je skrbnik take lastnine na občinski 
upravi MOK?  
 

8. USODA MUZEJSKEGA TRGA  
 

Načrti za ureditev Muzejskega trga so bili javnosti v preteklih letih predstavljeni, vendar 
ugotavljamo, da se ne realizirajo. Muzejski trg je neurejeno parkirišče, neustrezno 
zavarovano najdbišče, skratka v takšnem stanju, da je mestu in turistom bolj v sramoto kot 
ponos. Zanima me, kakšna je strategija MOK za reševanje tega trga – kaj od preteklih 
sklenjenih pogodb (dogovorov) še velja, kaj je propadlo oz. kaj lahko sporočimo občanom in 
občankam Kopra. 
 
Predlagam, da se začasno uredi arheopark, da se odstrani nevarne dele in uredi z naravnimi 
materiali ter zasadi primerno zelenje. Ohrani naj se tudi parkirišče, ki je nujno potrebno.  



9. PARKIRIŠČE POD BASTIJONOM IN POLNILNA MESTA ZA ELEKTRIČNE 
AVTOMOBILE  

 
Zanima me, katera firma je zakupila kar nekaj parkirnih mest pri dvigalu (pod bastijonom), za 
kakšno obdobje in kakšno ceno. 
 
Kolikšna je zasedenost polnilnih mest za električne avtomobile (na parkiriščih)? Menimo, da 
zasedajo elitne lokacije in niso zasedena. Koliko električnih avtomobilov je registriranih v 
naši državi in koliko v naši občini?  
 

10. ODKUP ZAPUŠČENIH KOMPLEKSOV INDE IN CITROËN  
 
Ali MOK razmišlja o novih javnih prostorih, ki bi jih lahko dobili z odkupom zapuščenih 
navedenih kompleksov, ki bi jih lahko uporabili za razvijanje sodobnih oblik skupnostnega 
delovanja, nove prostore za obrtne in druge dejavnosti, za nova delovna mesta ….  
 

11. POBUDA: DELOVANJE NADZORNEGA ODBORA MOK  
 
Občinski svet je na 2. redni seji 4.12.2014 imenoval nadzorni odbor MOK. V zadnjem 
mandatu, v obdobju 2011 – 2014 občinski svetniki nismo prejeli o delovanju tega izjemno 
pomembnega nadzornega organa porabe javnega denarja nobene informacije.  
 
Menim, da NO MOK ne sme delovati politično, četudi so člani imenovani iz različnih strank. 
To je prvi pogoj za dobro, kakovostno in strokovno delovanje v dobrobit občanov in občank. 
Člani bi se morali ustrezno izobraževati z udeležbo na strokovnih seminarjih (Inštitut za 
finančno javno pravo), delovati javno in transparentno ter izmenjavati izkušnje z zunanjimi 
ravizijami, Računskim sodiščem in drugimi. 
Predlagam, da v tem mandatu NO zastavi svoje delo z ustreznim programom dela 
nadziranja porabe javnega denarja tako v javnih zavodih, KS, sami občinski upravi, pripravi 
svoj poslovnik in pravila delovanja, poročila in druge akte. Poleg nadziranja proračuna 
občine, revidiranja zaključnega računa, premoženjsko pravnih zadev pri nakupu in prodaji bi 
posebej izpostavila javne razpise. Obravnavati bi morali tudi vse pobude občinskih svetnikov 
in tudi občanov. 
NO bi moral Občinskemu svetu poročati najmanj en krat letno in v poročilo vključiti tudi 
pomembne informacije o stanju v javnih podjetjih (Komunala, Rižanski vodovod, …). 
Le s takim delovanjem bo NO postal ugledna, pomembna in koristna »inštitucija«. 
   
MAJA TAŠNER VATOVEC, članica Občinskega sveta: 
 
Vložila bom en pisni predlog oziroma vprašanje in dala enega ustnega ter eno ustno pobudo. 
 
Prvo vprašanje: zanima me o zaposlovanju na občini. Danes je namreč prišla novica v 
Primorske novice, da ponovno zaposlujemo še enega svetnika. Glede na to, da bi bilo 
potrebno itak tako ali tako varčevati, me namreč zanima, zakaj oziroma čemu zaposliti še 
enega svetovalca? Se pravi, v tem primeru govorimo o gospodu Dejanu Škerliču, kot 
vmesnem členu med krajevnimi skupnostmi in občino. V Mestni občini Koper že imamo 
Službo za krajevno samoupravo s predstojnikom in zaposlenimi. Ali zdaj le-ti ne opravljajo 
dobro svojega dela, ali … Želela bi pisni odgovor. 
 
Glede pobude: prej sem sicer že v peti točki oziroma predlogu povedala nekaj o našem 
stališču glede muzeja oziroma obnove Pokrajinskega muzeja, pa sem postavila v bistvu 
vprašanje, nisem pa dobila odgovora. Postavila ga bom še enkrat. Namreč, moramo se 
spomniti, da je bila Galerija Loggia pred kratkim zaprta, ker se je rušil omet. Zanima me ali 
sodobna likovna umetnost ni ključna, ključno torišče mestnega kulturnega življenja? Ali si 



torej Loggia ne zasluži temeljne prenove, tako kot muzej?! Na tej točki dajem pobudo, da se 
na podoben način začne reševati tudi ostalo kulturno dediščino.  
 
PISNO:  
 

1. Na podlagi Predloga odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o nadomestilu za 
uporabo stavbnega zemljišča, ki jasno obremenjuje določen del zemljišč, ki 
sovpadajo z geografsko lego zemljišč, na katerem deluje Luka Koper, se postavlja 
razumna in utemeljena skrb, da občina namenoma obremenjuje ravno to podjetje. 
 
Pred časom, ko je upraviteljem občine to ustrezalo, je MOK bila glasna zagovornica 
interesov Luke pred državnimi posegi, torej si jo je jemala kot nekaj, kar je potrebno 
varovati. Danes, s tem odlokom, pa se kaže prav nasprotno.  
 
Župana zato sprašujem, zakaj s prejetjem odloka dodatno obremenjuje za 15% 
podjetje Luka Koper in ne poišče drugih rešitev za sanacijo občinskih financ?  

 

2. Iz javnih odzivov nam je znan podatek, da je župan, torej MOK, zaposlil še 
enega svetovalca. To je že šesti v vrsti, kljub temu, da občina varčuje skoraj 
pri vsem, razen pri županu, kot kaže. 

 
Njegov novi svetovalec, Dejan Škerlič, naj bi služil kot vmesni člen med 
krajevnimi skupnostmi in občino. Sprašujem se, zakaj župan potrebuje 
svetovalca na tem področju, če pa imamo za to že Službo za krajevno 
samoupravo, s predstojnikom in zaposlenimi. Ali ti ne opravljajo dovolj dobro 
svojega dela? Sprašujem še, kolikšen bo letni strošek zaposlitve novega 
svetovalca, ki ga bo nosila občina? 

 

3. Na osrednjem mestnem trgu stoji gotska mestna Loža. Tudi ta palača je v 

dotrajanem in zaskrbljujočem stanju. Pritličje kazi neprimerno urejena 

kavarna, najbrž je imela občina svoje razloge za izbiro najemnika, v 

nadstropju pa domuje galerija Loža Obalnih galerij Piran. 

 

To poletje je galerija Loža morala zapreti vrata, ker se je rušil omet. Zato me 

zanima, ali sodobna likovna umetnost ni ključno torišče mestnega kulturnega 

življenja? Si torej loža ne zasluži temeljite prenove, tako kot muzej? 

 

Na podlagi Predloga sklepa o potrditvi Novelacije št. 2 Investicijskega 

programa za projekt "Obnova pokrajinskega muzeja Koper“ podajam pobudo, 

da se na podoben način začne reševati ostalo kulturno dediščino, ki je ravno 

tako poglavitnega pomena za Koper. 

 
TOMAŽ SLAVEC, član Občinskega sveta:  
 
PISNO: 
 

1. Krajanke in krajani Boninov že vrsto let čakajo na kanalizacijsko omrežje, katerega 
količenje trase je bilo izvedeno že pred cca 12 leti. 

 
Kdaj se bo pristopilo k izgradnji kanalizacijskega omrežja Bonini 2. faza?  

 



2. Pri gradnji oz. postavitvi kanalizacijskega omrežja se je, do sedaj, dajalo poudarek 
predvsem na vodovarstvenem območju reke Rižane, kar v Združeni levici podpiramo 
in je tudi pravilno s stališča varovanja kakovosti vode. 
 
Sprašujem vas ali ima MOK izdelano prioritetno lestvico postavitve kanalizacijskega 
omrežja po posameznih vaseh ter zaselkih?  
Zanima me tudi, kateri so kriteriji izbire po katerih MOK določa kje se bo gradilo 
kanalizacijsko omrežje?  
 
V kolikor MOK prioritetne lestvice izgradnje kanalizacijskih omrežij po vaseh in 
zaselkih nima, dajem pobudo, da lestvico glede na jasno opredeljene kriterije 
strokovne službe MOK oblikujejo. 

 
MARKO KOCJANČIČ, član Občinskega sveta:  
 
Jaz bi imel samo eno prošnjo. Danes nisem skoraj nič govoril, zato ker sem se na to sejo 
malo težje pripravil. Največji problem tukaj je v tem, da se gradiva dobi prepozno. Naslednjič 
bi res rad, da bi se ta gradiva dobila malo prej.  
 
PISNO: 
 
Na vodovarstveno območje reke Rižane meji Loka, ki nima še rešenega sistema kanalizacije 
in se fekalne vode stekajo v podtalnico. Po informacijah s katerimi razpolagamo se je 
zalomilo pri finančni konstrukciji projekta oz. MOK ni dobila kohezijskih sredstev – ali nam 
lahko kaj več poveste/napišete o vzrokih? 
 
BOJAN TAVČAR, član Občinskega sveta:  
 
Jaz bi dal samo pobudo, da bi dobivali tudi zapisnike prej, ne šele z naslednjim vabilom, in 
sicer v roku do 14 dni. To je moja pobuda. 
 
ALEŠ BRŽAN, član Občinskega sveta: 
 
Jaz imam tudi eno pobudo oziroma eno prošnjo. Glede na to, da smo svetniki lahko 
udeleženi na večini sej delovnih teles brez možnosti glasovanja, bi prosil, če lahko o sklicih 
sej tudi obveščate. Zdaj ne vem, če imajo vsi to željo, ampak jaz bi rad bil obveščen o tem, 
za vsako delovno telo. Rad bi prišel na kakšno sejo delovnega telesa.  
 
MOJCA HILJ TRIVIČ, članica Občinskega sveta: 
 
Dala bom eno pisno pobudo, pa še eno ustno. Danes bi se obrnila na pristojne v občini,da v 
kolikor je možno dodelijo prostor Karitasu, in sicer za skladiščenje dobljenih stvari. Karitas se 
je preselil pred kratkim. Imajo nove prostore, vendar so ti prostori namenjeni, oddaji stvari, ki 
jih zberejo. Pridejo pa trenutki, ko dobijo več stvari in jih nimajo kam skladiščiti. Torej, v 
kolikor bi občina imela kakršnokoli možnost, da jim ponudi za začasno koriščenje katero od 
praznih stavb ali prostorov v občini, bodo le-tega zelo veseli.  
 
PISNO:  
 
Predlog: 
 
Predlagam, da Mestna občina Koper (MOK) sprejme odlok o ukinitvi oziroma prepovedi 
uporabe plastičnih nosilnih vrečk v vseh trgovinah v MOK. Namesto plastičnih vrečk naj se 
uporabljajo papirnate vrečke, vrečke iz materialov, ki jih je možno reciklirati ter torbe za 
večkratno uporabo. 



 
Obrazložitev:  
 
Iz Pilotne študije Inštituta za vode in Kemijskega inštituta je razvidno, da je stanje našega 
morja že alarmantno. Na vsak kvadratni kilometer morja plava milijon mikrodelcev plastike in 
iz njihovih podatkov je razvidno, da je slovensko morje najbolj onesnaženo morje na svetu, 
kar si seveda ne smemo dopustiti. 
 
Pilotna študija dveh inštitutov – za vode in kemijskega – kaže, da je naše morje bolj 
onesnaženo kot severni Pacifik, ki je do sedaj veljal za najbolj onesnaženo morje na svetu. 
Največ vidnih kosov plastike so strokovnjaki našli na obali Mesečevega zaliva, na Debelem 
rtiču in v Fiesi, vendar se prava nevarnost skriva v morju. Strokovnjaki so s posebno mrežo, 
imenovano manta in z analizo rezultatov prišli do izsledka, da ima slovensko morje v 
povprečju na kvadratni kilometer milijon mikrodelcev plastike (ki pa niso tako majhni, da jih 
ne bi videli, ko so enkrat zbrani na kupu), najnižji analiziran vzorec je imel 150.000 
mikrodelcev, najvišji pa vrtoglave tri milijone mikrodelcev. 
 
Za primerjavo, vzhodni del severnega Pacifika, ki je doslej veljal za najbolj onesnaženo 
morje na svetu, ima vrednosti v povprečju okrog 300.000 mikrodelcev na kvadratni kilometer, 
Beringovo morje, ki velja za najčistejše na svetu, pa jih ima le 68. 
 
Plastika se v morju znajde predvsem zaradi malomarnosti ljudi, saj nekateri mečejo palčke 
za ušesa v straniščno školjko. Te se zaradi svoje majhnosti izognejo filtrom čistilnih naprav in 
pristanejo v morju. Tu pa so še plastične vrečke in plastična embalaža, ki jih lahko najdemo 
vsepovsod in predstavljajo izjemno velik problem, če pomislimo, da njihova razgradnja lahko 
traja tudi do 1000 let. 
 
Omenjene mikrodelce plastike, ki ne plavajo na površju, ribe velikokrat zamenjajo za hrano. 
Študija je pokazala, da je plastika prisotna v vsaj 15 odstotkih brancinov in orad v našem 
morju. Ta plastika se širi v organizmu ribe in je za človeka zelo nevarna. Nanjo se namreč 
vežejo številne človeku škodljive snovi, nevarna pa je tudi sama plastika, ki je kancerogena 
in velja za hormonskega motilca. 
 
Zaradi navedenega predlagam, da MOK kot največja obalna občina prevzame prvi korak k 
reševanju vsaj dela te problematike in postane vzor še ostalim trem obalnim občinam ter v 
prihodnje tudi Sloveniji in omeji uporabo izjemno škodljive plastike vsaj tam, kjer ima 
možnost.  
 
 
Seja je bila zaključena ob 19.50 uri. 
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